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Styrelsemöte SPF Seniorerna Vattudalen 

 
Protokoll fört vid styrelsemöte tisdagen den 23 Maj 2023 
           
Närvarande: Staffan Oscarsson, Jan-Ola Bergqvist, Anders Andrée, Tore Olofsson, Kurt Solem, Inger Forslin, 

Urban Olofsson. 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Staffan Oscarsson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Anmälan av övriga frågor 
Linnedukar, SPF-Enkät, Brevlådor, Företagsmässan 
 
§ 3  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. Anders A valdes till sekreterare. 
 
§ 4  Val av justerare 
Kurt S valdes till justerare av protokollet.  
 
§ 5  Genomgång av föregående protokoll 
Föregående protokoll lästes upp, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6  Medlemsrapport 
I dagsläget har vi 239 medlemmar. En minskning med 15 (Avlidna och avslutade medlemskap).  
Vi diskuterade Hedersmedlemmar. 90 år och äldre blir hedersmedlemmar. Avstämning inför årsmöte. 
 
§ 7  Medlemmar 
Visa på möjligheten att betala medlemsavgiften mha Autogiro eller e-Faktura. 
 
§ 8  Ekonomi 
Urban har överfört 108000:- till ett räntebärande konto (3,3%). 
Intäkter: Medl.Avg: 15000:-, Kommunbidrag: 10000:-.  
Vi har nu 16500:- i likvida medel.  ”Vinst” ca. 16000:- 
 
§ 9  Friskvårdsdagen 
Hembygdsgården 30 maj 2023 
- Dansbanan och gräsplanen utanför Hempan är bokad mellan 10.00 - 16.00 
- Göran Molin, gitarristen, har lämnat återbud. Björn och Karin Wöyer Amcoff underhåller i stället 
- Viola Håkansson PRO hjälper till att koka korv och fixa fika. Kokplatta och gryta lånar vi på Hempan 
- Eventuellt behov av hjälp att ställa ut bord i lokalen 
- Tipsrunda klar för uppsättning 
- Övriga aktiviteter har Staffan och jag koll på 
- Priser nästan klara 
- Ca 40 st beräknas delta från PRO 
 
§ 10   KPR-frågor (inför nästa möte) 
Jan-Ola Bergqvist informerade om mötet i KPR den 8 december. Aktuella ärenden var bl a   

• Träff för utbildning av nya deltagare (Göran Bergström ej med). 
• Bankomaten. Kommunen & KPR tar kontakt med företaget om att flytta den. 
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• Tillgänglighetsrådet ska genomföra en vandring med Rullator för att inventera  
framkomligheten i samhället. 

• Ersättning till deltagare i KPR diskuterades. 
• Nästa möte den 25 Maj.(JOB deltar) 
• Pia Backman vill att frågor om mindre samlingslokal inrättas på äldreboenden. 

Undersöka möjligheten till efterrätt till middagen. 
 

§ 11  Diverse inbjudningar 
Det  har inte inkommit några aktuella inbjudningar. 
 
§ 12  Studieverksamhet 

• Studiecirkeln ”IT för Seniorer” tas upp till hösten.  
Den IT-cirkel som startade nu i februari avslutas pga lågt intresse. 

• Övriga cirklar fortsätter som planerat. 
• Förslag till studiecirklar och aktiviteter inför hösten: 

- Släktforskning startas i slutet av Aug eller början av Sept. 
- After Work på Biblioteket (Torsdagar) 
- Simning, Linedance (Ej torsdagar), Föreläsningar från Jamtli (Distans via Internet) och även andra 
intressanta föreläsningar via nätet. 
- Kurt Solem nämnde start av BUGG-kurs. Ta upp detta vid månadsmötet i augusti (Surströmming). 
- HandarbetsCafé (Green Raven alternativt intresserade medlemmar), Mötesglädje (Fysiskt). 
 

§ 13  Program- och resekommitté, program våren 2023 
• Berit E informerade om Föllingerevyn. Resan blir den 1 juli och vi har 50 biljetter. 
• Undersöka intresse av resa till CowBoy-landet i Mårdsjön den 2 augusti. Tore och MLO kollar detta. 
• 26 September: Kristina Selling om Läkemedel mm. 
• 31Oktober: Karin Johansson informerar om Familjejuridik. 
• 28 November: Om Alzheimer. 
• 19 December Julbord. 

 
§ 14  Inför surströmmingen 
Ansvarig förplägnadskommitté måste köpa in surströmming så fort det är möjligt!!! 
Strands bygdegård den 29 augusti. (Max 80 personer). 
 
§ 15  Övriga frågor 
Företagsmässa 27 Maj. AA ordnar med stor bildskärm och dator.  
Bemanning av monter löses senare. 
Postlådor för cykel sätts upp av Staffan. Info på hemsidan med bilder och karta. 
Ej använda linnedukar vid månadsmötewn. 
 
§ 16  Fika nästa möte 
Kurt Solem fixar fika till nästa möte den 22 Augusti. 
 
§ 16  Mötets avslutande 
Styrelsemedlemmarna tackade Staffan för fikabrödet till mötet.  
 
Vid protokollet   Justeras 
 
Anders Andrée   Kurt Solem 


